
Predsjednik HVZ-a u obilasku novog Vatrogasnog centra u 

Knegincu pohvalio vatrogasce u Varaždinskoj županiji 

 

12.3.2021. 

 

 

 

U petak je predsjednik Hrvatske vatrogasne zajednice i potpredsjednik Hrvatskog 

sabora Ante Sanader, u pratnji saborskih zastupnika Anđelka Stričaka i Ante Bačića, 

koji ujedno obnaša i dužnost voditelja Izaslanstva Hrvatskoga sabora u 

Parlamentarnoj skupštini NATO-a, obišao gradilište novog Vatrogasnog centra u 

Gornjem Knegincu. 

 

Nakon otvorenja u travnju ove godine, Vatrogasni centar postati će središte 

vatrogasne operative i edukacije vatrogasaca na području općine, a sve u cilju što 

kvalitetnije zaštite ljudi i imovine. 

 



Vatrogasni centar Kneginec nalazi se u završnoj fazi izgradnje, vrijednost projekta 

iznosi 6 milijuna kuna, a Ministarstvo graditeljstva i prostornog uređenja izgradnju je 

sufinanciralo sa 393 tisuće kuna. 

 

– Čestitam domaćinima jer ovo može biti tipski projekt za cijelu Hrvatsku za ovakvu 

razinu društava. Na područje današnje Varaždinske županije kao vatrogasac došao 

sam prvi put 1981. godine. Sudjelovao sam na svim kupovima Mirko Kolarić, 

natjecanju vatrogasaca, jako dobro poznajem problematiku vatrogastva ovdje. 

Čestitam i županijskom zapovjedniku na organizaciji vatrogastva u Varaždinskoj 

županiji, jedan su od svjetlijih primjera vatrogastva u Hrvatskoj – izjavio je Sanader. 

 

Predsjednika Hrvatske vatrogasne zajednice kroz gradilište je proveo općinski 

načelnik Goran Kaniški koji ga je upoznao sa svim sadržajima objekta koji će biti na 

usluzi vatrogascima. Upravo prošla 2020. godina svima nam je pokazala izuzetnu 

važnost takvih objekata, ne samo sa osnove protupožarne preventive i zaštite, već i 

sa osnove civilne zaštite prigodom prirodnih nepogoda. 

 

– Nakon 18 mjeseci izgradnje u prostorijama smo uređenim za vatrogasni centra. To 

je drugi objekt za vatrogasce u ovom mandatu, prvi je bio u Knegincu Donjem, novi 

vatrogasni dom, za operativne potrebe vatrogasaca – kazao je Kaniški. 

 

Saborski zastupnik Anđelko Stričak naglasio je da je sigurnost uvijek top tema. 

 

– Bez sigurnosti nema razvoja gospodarstva i društva u cjelini. Stoga aktualna Vlada 

premijera Plenkovića vodi, a i u prošlom mandatu je vodila, iznimnu brigu o 

sigurnosti. Sve naše službe, institucije, agencije, vatrogasce, vojsku, policiju, treba 

opremiti, osposobiti i uvježbati kako bi bili na korist našim građanima – zaključio je 

Stričak. 

 



 

 



 

 



 

 



 


